
  

  

  

Referat fra Bestyrelsesmøde CSU  

Dato:   11.06.24 

Tid:   kl.14-16 

Deltagere:  Tine, Kevin, Meik, Gunver, Peter, Eva 

Fraværende:  Pernille, Lone 

Ordstyrer: Tine Russotti 
Referent:  Eva 

  
Hvem er 

ansvarlig for 
punktet  

  

Bilag  

  

Referat  

   Godkendt 

Centernyt  Kevin   Vi får sagt farvel og på gensyn til Søren. 

Tak for tro tjeneste i bestyrelsen :) 
 

Sigrid Undset har fået bevilget 10 mill. til at 

købe en pavillon for til børneskolen. 
 

Der d.d. indviet en fitness-plads på 
børneskolen finansieret af Tryg fonden. 

Pressedækket d.d. 
 

KM gør opmærksom på muligheden for at 
søge midler til kompetenceudvikling 

gennem Trygfonden (Poul Buer) 
 

Tilpasning CSU: 2 medarbejdere forflyttes 
til børneskolen.  

3 medarbejdere afskediget.  

Økonomi, CSU  Kevin/Tine   Tilpasning fortsat, elevtal 
Januar 25 udløber lejekontrakt på Lundevej 

34.  
Forhandlinger indledt med Thomas Nobel 

(udlejer) omkring 1 års opsigelsesvarsel 
(nuværende 2 år). Desuden et ønske om, at 

vi fra 2026 og kan opsige med 1 måneds 
varsel. 



Kevin har på direktørniveau peget på 
Stejlhøjhus’ bygninger som mulige nye 

bygninger efter en sammenlægning mellem 
de to STU’er. 

Her kunne vi desuden samle vores 
aktiviteter i et kompetencecenter samt 

blande både VSU og STU-elever.  
 

Budgettet er nu tilpasset på 27 elever. Det 
betyder et underskud på 1,8 mill. Ved 

udgang af 2024.06.12 
Det tal bliver langsomt lavere i takt med at 

tilpasningen træder i kraft, (lønninger og 
husleje-erhvervslinjen.  

Til januar 2026 nærmer vi os et mere 

tilforladeligt underskud på 400.000,-  
 

Der er overskud i VSU samt klub. 
Vores taksttilskud på STU er meget lavt 

Dette er løftet i en sagsfremstilling. 
 

Vi vil sikre os, at vi er bedre rustet ift 
private tiltag på STU området. Her henvises 

til Kevin for nærmere uddybning. 
 

Der bliver nævnt begrebet: et handicap 
campus.       

Fokuspunkter 

på CSU 

Tine 
 

ADL;tematisk ikke valgfri ordning. 

 
Kompetenceudvikling opstart. 

En samlet dag med 4 værksteder, hvor de 

unge cirkulerer 
1. økonomi 

2. sundhed/kost 
3. seksualitet 

4. køkken.  
Det bliver fremlagt på vores CSU-møde  

Co teaching og flerfaglighed. Vi kigger i 
teams og på den måde vi underviser på, 

så vi favner så mange elever som muligt. 
En fælles ADL dag. 

 
 

 



Tine redegør for: 
Røsnæsdage med CO teaching, neoaffektivt 

oplæg og evaluativ tilgang. 
 

Ny måde at lave skemaer på; 
Et skemaudvalg, hvor alle                          

faggrupper er repræsenteret.  
Vi har brug for større grupper, for at sikre 

vores ungemiljø 
A.Boglige fag B. praktisk/ musiske fag C: 

Bevægelse 
  

Kvalitetsaftaler  Kevin/Tine 
 

Det er et lovkrav at der er kvalitets-aftaler:  

Indhold, ledelse, ansættelses -og 
uddannelsesbaggrund mm.  

 
Der er møde fredag d. 14. juni med 

jobcentret vedr. kvalitetsaftaler. Her er 
Kathøj Svallerup en del af samarbejdet.  

 
Der er et arbejde at gøre med at kalibrere 

STU-lovgivningen på plads i samarbejdet 

med jobcentret og kommunen. 
 

CSU-STU har ikke modtaget kvalitetsaftaler 
for andre samarbejdskommuner. 

Jobcentrets opgave at indhente materialet? 
 

Det er et vigtigt parameter, at vi har 
kvalitetsaftaler ift. kommende 

samarbejdsrelationer.  
Nye datoer 
24/25 

  Næste møde 3.sep kl. 14-16 
 

Evt.   Royal Run. CSU deltog med 8 elever og 
flere undervisere.   

 
Næste gang kunne vi foreslå at vi var med i 

det kulturelt, hvor LEV også var 

repræsenteret og hvor det øvrige 
handicapområde er med. Her var mad og 

musik. 
Søren gør opmærksom på, at han har 

skrevet en anke ift, at alle skulle op af 
Møllebakken inden afslutningen. Det var 

svært for alle, også kørestolsbrugere. 



Det kunne være en ide at TV2 Øst løbet 
eller andre store løb kunne arrangere ruten 

bedre, hvis det kommer til Kalundborg. 
 

Søren takker for invitation til arrangementet 
om forråelse med Dorthe Birkmose. En 

kæmpe oplevelse. Dette emne ville give 
mening for det øvrige specialområde. 

(botilbud m.m) 
 

Søren orienterer:  
LEV i samarbejde med SIND afholder en 

fest 1 gang årligt i Vallekilde/ Hørve hallen.  
Vil gerne udbrede området og Søren 

Hansen sender besked til Kevin næste gang 

det afholdes. 
 

LEV afholder oplæg 2 aftener for pårørende 
om arv og personligt værgemål. 

  
Godt samarbejde mellem LEV og SUS ift 

emnet: Sorg, Susanne Rusborg.  med Britta 
Larsen: Forældre og pårørende samarbejde 

med Kevin. Nyt arr. Aug/sep. Også et 
arrangement til elever op til 18 år.  

 

  
 


